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PROTOKÓŁ 

obrad LIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 27 lutego 2023 r. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1005 

Zakończenie obrad o godz. 1050 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu) 

Radni obecni - 11 

Radni nieobecni  - 4 

Ad. 1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Michał Boczulak otworzył obrady LIV sesji 

zwyczajnej, stwierdzając kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Powitał wszystkich uczestników. 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

3. Informacja Burmistrza z prac między sesjami. 

4. Zapytania, wolne wnioski. 

5. Sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Miłakowie za 2022 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 2022 r. 

7. Informacja z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2022 r. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  zniesienia formy ochrony przyrody z pomnika przyrody; 

b) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miłakowo na 

2023 rok; 

c)  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 

2023– 2035; 
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d)  zmian w budżecie gminy Miłakowo na 2023 rok. 

9. Interpelacje radnych. 

10. Zamknięcie obrad. 

Ad. 3 Informacja Burmistrza z pracy między sesjami 26.01.2023 – 

28.02.2023; 

Burmistrz Miłakowa - przedstawił informacje z pracy między sesjami. 

Informacja Burmistrza Miłakowa 

wg załącznika nr 2 do protokołu 

Ad. 4 Zapytania, wolne wnioski. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys poinformował, że rada pół roku temu 

podjęła uchwałę w sprawie utworzenia młodzieżowej rady gminy, w związku z 

tym zapytała czy uchwała została wykonana lub na jakim etapie jest realizacji.   

Burmistrz Miłakowa - uchwała jest w trakcie wykonania. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys zapytała o termin jej wykonania. 

Burmistrz Miłakowa – najszybciej jak to możliwe. 

Radny Józef Pełka poinformował, że do Pana Burmistrza zostało skierowane 

pismo od części radnych oraz sołtysów w sprawie ponownego przyjęcia do 

budżetu na 2023 r. realizacji inwestycji drogowych. Wpłynął także protest 

mieszkańców sołectwa Trokajny związany z wykreśleniem z projektu budżetu na 

2023 r. m.in. dokumentacji projektowej na drogę gminną do wsi Trokajny. 

Zwrócił się z prośbą o odczytanie ww. pism.  

Burmistrz Miłakowa – pisma odczyta w dalszej części obrad, ponieważ nie ma 

ich ze sobą. 

Radny Andrzej Nagraba – sprostował, że Koła Gospodyń Wiejskich do 30 

członków otrzymują dotację w wysokości 8 tys. zł, natomiast powyżej 30 

członków otrzymują dotację w wysokości 9 tys. zł.  

Dodał, że Sołectwo Boguchwały po raz drugi włączyło się w akcję Wielkiej 

Orkiestry Świątecznej Pomocy, gdzie zebrało 6.800 zł, za co serdecznie 

podziękował mieszkańcom. 

Burmistrz Miłakowa odczytał protest mieszkańców Sołectwa Trokajny oraz 

pismo radnych i sołtysów ws. przywrócenia dokumentacji projektowych do 

budżetu. 
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Radna Justyna Gołębiewska-Farys zapytała jaką decyzję podejmie 

Burmistrz Miłakowa odnośnie do odczytanych wniosków, czy gmina będzie je 

realizować i w jakiej formie. 

Burmistrz Miłakowa - zastanawia się nad prawnym aspektem, ponieważ 

zgodnie z uchwałą do końca września są zbierane wnioski do budżetu, następnie 

sporządzany jest projekt budżetu, który podlega zatwierdzeniu przez radę 

gminy. Tego rodzaju pisma mogą stać się „niedobrym precedensem” do tego, 

że każdy radny będzie chciał w trakcie roku budżetowego dokonywać zmian 

istotnych. Po to są tworzone regulaminy, aby je przestrzegać. To radni z 

premedytacją podjęli tą decyzję, nie dopuszczając Jego osoby do głosu na 

debacie budżetowej, gdzie mógł wszystko wyjaśnić. Radni posługują się 

fałszywą narracją twierdząc, że gminy nie jest stać na inwestycje przy 95% lub 

98% dofinansowaniu.  

Radny Andrzej Nagraba poinformował, że klub radnych „Wspólnie dla Gminy 

Miłakowa” złożył podobny wniosek do Pana Burmistrza. Po rozmowie z sołtysami 

i mieszkańcami przyznał, że radni popełnili błąd ściągając z projektu budżetu 

dokumentacje projektowe, ale obawiali się wysokiego deficytu. Tymbardziej, że 

dokumentacje miały zostać pokryte ze środków z kredytu. Dodał, że jak 

najbardziej poprze wniosek radnego Józefa Pełki, przy okazji dziękując sołtysom 

za ich determinację i upór. 

Burmistrz Miłakowa dodał, że nie musi rozmawiać z sołtysami o stanie dróg 

gminnych, ponieważ zna stan tych dróg. Nikt nie musi nakłaniać do ich 

naprawy, bo zna rzeczywistość.  

Nie rozumie, dlaczego radni podważają zdanie Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

ponieważ gmina otrzymuje pozytywne opinie. Stwierdzenie radnych, że każda 

gmina otrzymuje pozytywną opinię, jest błędem, gdyż nie wszystkie są 

pozytywne. Odnośnie do deficytu dodał, że są tam również ujmowane 

oszczędności, których nie można inaczej zapisać w budżecie. 

Radny Andrzej Nagraba dodał, że radni sugerowali się również tym, że droga 

do Roji ma dokumentacje i nie jest wykonywana, a Pan Burmistrz chce 

wykonywać kolejne dokumentacje. 

Burmistrz Miłakowa odniósł się do słów radnego Andrzeja Nagraby odnośnie 

drogi do Roji. 

Radna Hanna Walczyk - nigdy nie miała pretensji, tylko czeka cierpliwie na 

wykonanie remontu drogi do Roji.  
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Radna Justyna Gołębiewska-Farys uważa, że Pan Burmistrz w bardzo złym 

świetle stawia radę gminy, ponieważ mają prawo się mylić. Przyznała, że jako 

radni popełnili błąd.  

Radny Józef Pełka na wczorajszym posiedzeniu komisji wspomniano, że droga 

gminna do Gilginii i Stolna będzie robiona z funduszu popegeerowskiego. 

Radny Andrzej Nagraba – na terenie Pojezierc Pan Burmistrz zrobił dwie 

drogi gminne bez dokumentacji.  

Burmistrz Miłakowa - jedna z dróg o której mowa, została wykonane ze 

względu na jej brak. Wynegocjowano dobrą cenę, gdzie koszt wykonania ww. 

drogi wyniósł 30 tys. zł. Druga droga gminna na Pojeziercach została wykonana 

przez właściciela działki, który musi dojeżdżać tą drogą do swojej posesji.  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 5 Sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Miłakowie za 2022 r. 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Anna Waćkowska 

przedstawiła sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Miłakowie za 2022 r. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, przeszedł do kolejnego 

punktu obrad. 

Sprawozdanie stanowi 

załącznik Nr 3 do protokołu 

Ad. 6 Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego 

za 2022 r. 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Anna Waćkowska 

przedstawiła sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 2022 

r. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, przeszedł do kolejnego 

punktu obrad. 

Sprawozdanie stanowi 

załącznik Nr 4 do protokołu 
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Ad. 7 Informacja z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny 

za 2022 r. 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Anna Waćkowska 

przedstawiła informację z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2022 

r. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, przeszedł do kolejnego 

punktu obrad. 

Informacja stanowi 

załącznik Nr 5 do protokołu. 

/Salę Narad opuściła Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Miłakowie Anna Waćkowska./ 

Ad. 8 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  zniesienia formy ochrony przyrody z pomnika przyrody; 

Insp. ds. ochrony środowiska Justyna Kowalczyk – w imieniu Burmistrza 

Miłakowa - omówiła szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem 

dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych.  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 6 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zniesienia formy 

ochrony przyrody z pomnika przyrody została podjęta. 

Uchwała Nr LIV/349/2023 

wg załącznika Nr 7 do protokołu 

b) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Miłakowo na 2023 rok; 

Insp. ds. ochrony środowiska Justyna Kowalczyk – w imieniu Burmistrza 

Miłakowa - omówiła szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem 

dołączonym do uchwały. 
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Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych.  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 8 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Miłakowo na 2023 rok została podjęta. 

Uchwała Nr LIV/350/2023 

wg załącznika Nr 9 do protokołu 

c) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo 

na lata 2023-2035; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z objaśnieniami dołączonymi do projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 10 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2023-2035 została podjęta. 

Uchwała Nr LIV/351/2023 

wg załącznika Nr 11 do protokołu 

d)  zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2023 r.; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do 

projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 12 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w budżecie 

gminy Miłakowo na 2023 r. została przyjęta. 

Uchwała Nr LIV/352/2023 

wg załącznika Nr 13 do protokołu 

Ad. 9 Interpelacje radnych; 

Radny Andrzej Nagraba złożył interpelację w sprawie podwyższenia 

wynagrodzeń pracownikom Urzędu Miejskiego w Miłakowie spoza kadry 

kierowniczej urzędu. Ponadto zwrócił się z prośbą o przedstawienie danych 

statystycznych wynagrodzeń wszystkich pracowników, w tym kadry kierowniczej 

z lat 2019-2022. 

Ad. 10 Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad LIV sesji zwyczajnej Rady Miejskiej 

w Miłakowie, Przewodniczący Rady zamknął obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołował:      Przewodniczył: 

  Inspektor ds. Obsługi Rady   Przewodniczący Rady Miejskiej 

(-) Agnieszka Korkuć     (-) Michał Boczulak 


